



### From Cape Town (23 Km / 24 Minutes):

- On the N2 towards the airport.
- Take Exit 15 HEIDEVELD (M10) (the one BEFORE the airport exit)
- Keep right. On top of the bridge at the traffic lights turn RIGHT (crossing over the N2) onto DUINEFONTEIN RD.
- Follow the Rd. for 4.8 Km, passing Nyanga Junction Train Station on your left.
- At traffic lights cross over Lansdowne Rd. towards Mitchells Plain (Duinefontein Rd becomes Weltevreden Rd.),
- Do NOT fork left onto the M7 (Jakes Gerwel Drive), but go STRAIGHT UNDERNEATH THE BRIDGE!
- From the bridge it's 2.5km, Vulamasango is on your right. 150m long concrete wall with colourful pictures and "Vulamasango" written on it
- So from the N2 go straight for 8.5 Km, no turns, until you get to Vulamasango.

### Von Kapstadt (23 Km / 24 Minuten):

- N2 in Richtung Flughafen
- Ausfahrt 15 HEIDEVELD (eine VOR dem Flughafen)
- Rechts halten. Oben auf der Brücke an der Ampel RECHTS (über die N2) auf die DUINEFONTEIN RD.
- 4.8 Km gradeaus, vorbei an der Nyanga Junction Train Station auf der linken Seite
- An der Ampel gradeaus über die Govan Mbeki Rd., Richtung Mitchells Plain (Duinefontein Rd wird zur Weltevreden Rd.),
- NICHT LINKS auf die M7 (Jakes Gerwel Drive) abzweigen, sondern GERADEAUS UNTER DER BRÜCKE DURCH!!
- Von der Brücke noch 2.5km, Vulamasango liegt rechterhand, 150m Betonwand bunt bemalt mit "Vulamasango" Schriftzug
- Also von der N2 sind es genau 8.5 Km gradeaus bis Vulamasango